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Realistisch groen, dat is onze slogan
voor 2022. Maar hier bedoelen we
meer mee dan alleen onze tuinen en
parken. We leggen het uit. 

Er gaat heel veel goed in Sittard-
Geleen. En daar waar de dingen
beter kunnen gaan we die nog
beter maken. We gaan eerst kijken
hoe we dit Realistisch Groen
kunnen doen maar altijd op een
betrouwbare, duurzame en zeker
betaalbare manier.

Die oplossingen zoeken we eerst op
het gebied van duurzaamheid. We
hebben tenslotte maar één aarde
en op dat mooie bolletje moeten
we zuinig zijn. Daarom investeren
we in duurzame energie, zowel
landelijk als lokaal, want het is zaak
om ook in de toekomst over
voldoende energie te kunnen
beschikken. Bovendien
verminderen we zo de uitstoot van
CO2 wat weer het klimaat ten
goede komt.

Om niet afhankelijk te zijn van een
energiebron willen we een goede
energiemix van zon en wind omdat
dit de elementen zijn waar we het
meest op kunnen vertrouwen.
Daarnaast is ook kernenergie
nagenoeg vrij van CO2 en andere
broeikasgassen waardoor deze
onmisbaar is in deze mix.

De markt voor duurzame energie is
volop in ontwikkeling. Wanneer
Ondernemers en onderzoekers een
bijdrage willen leveren verdienen zij
hiervoor alle ruimte. Van de
gemeente verwachten wij dat zij het
goede voorbeeld geven. Daarom
verwachten wij dat inwoners en
ondernemers worden ondersteund
en (financieel) ontlast bij het
verduurzamen van woningen en
bedrijfspanden. We denken daarbij
ook met name aan het leggen van
zonnepanelen op de daken.

'De bredere
betekenis van
Realistisch
Groen'

We koesteren wat is opgebouwd. Zo
hebben wij hier in Sittard-Geleen
een enorme diversiteit aan bedrijven
met een uitstekende geografische
ligging. En met een groot cultureel
aanbod verspreid over de hele
gemeente is Sittard-Geleen een
gemeente met potentie. En over die
potentie nou daar hebben wij wel
wat ideeën over.

We willen bijvoorbeeld dat er snel
betaalbare woningen worden
gebouwd. Om dit te realiseren zal
onder andere de besluitvorming
moeten worden vereenvoudigd.
Natuurlijk verdient iedereen goede
zorg. Door alle (vrijwilligers)
organisaties in kaart en met elkaar
in verbinding te brengen kunnen we
die zorg verbeteren. Door een
maximale arbeidsparticipatie en
deze te optimaliseren voor de
samenwerking tussen onderwijs en
bedrijven is er een betere toekomst
voor onze kinderen en voor inwoners
met een rugzakje.

Scan met je telefoon de QR-code
om meer informatie te krijgen over 

Realistisch Groen en andere
punten
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Voor ons is Realistisch Groen een
manier om te zeggen dat wij alle
voorstellen en initiatieven
beoordelen. Zijn deze haalbaar en
vooral betaalbaar voor iedereen? We
zorgen dat dit alles tot stand komt
zonder gedram of haastige spoed.

Samen met ons nieuwe team van de
VVD Sittard-Geleen gaan we
hiermee aan de slag. We hebben
een diversiteit aan mensen,
standpunten, ideeën en oplossingen
over hoe wij met u de toekomst zien
in onze prachtige gemeente.



POLITIEK PODIUM
WAT VINDT VVD SITTARD-GELEEN?

In de aanloop naar de
verkiezingen opent de krant
MIJNGazet een politiek
podium. Ook VVD Sittard-
Geleen neemt hieraan deel en
krijgt tweewekelijks een
stelling of vraag voorgelegd
over actuele thema’s. In dit
nummer zoomen we in op het
thema ‘Financiele
huishouding’.

‘SITTARD-GELEEN HEEFT DE
FINANCIËLE HUISHOUDING

UITSTEKEND OP ORDE’

Sittard-Geleen kende jaren van financiële tekorten 
Pas na fors ingrijpen van de Provincie kwam daar een
einde aan. Dit had tot gevolg dat er flink bezuinigd
moest worden. Dat deed pijn bij zowel de burgers als
ondernemers. Het is gelukt en daar mogen we best
een beetje trots op zijn. Alleen de afspraak om een
aantal bezuinigingen terug te draaien zodra het
financiële huishoudboekje op orde is werd niet
nagekomen. Dat is echt niet oké. 

Door Corona staat bij veel ondernemers het water aan
hun lippen en ook al zijn er versoepelingen in het
beleid hun problemen zijn daarbij niet weg. 
Dat geldt ook voor onze inwoners en verenigingen ook
zij moeten in deze moeilijke periode kunnen rekenen
op een overheid die oog heeft voor hun noden. Daar
past volgens de VVD een overheid bij die de economie
ondersteunt en de lasten van inwoners en
ondernemers in deze moeilijke periode verlaagt.

Dit standpunt verscheen onlangs in MIJNGazet, de
weekkrant van Sittard-Geleen in de rubriek 'Politiek
Podium'. Kijk op onze website voor onze overige
standpunten.

Heb jij ideeën om onze
gemeente financieel

gezond te houden zonder
verhoging gemeentelijke

belasting? We horen graag
van je! Neem gerust
contact met ons op.
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Kamerlid Silvio Erkens op
bezoek bij de Sittard-

Geleense VVD

De afgelopen weken hebben we al honderden
gesprekken gevoerd langs de deuren om te
informeren hoe het met onze inwoners gaat. 

Deze zaterdag ging Silvio Erkens mee naar de wijk
Stadspark om deur-aan-deur in gesprek te gaan met
de inwoners. 

Ook deze gesprekken leverden weer veel nuttige
informatie op. De algemene opinie was dat men met
heel veel plezier woont in deze wijk, maar dat
foutparkeren en slecht onderhouden groen tot veel
ergernis leidt. Daarnaast maakt een grote groep zich
zorgen over de plannen van een nieuw te bouwen
flat die veel hoger gaat worden dan de vorige
bebouwing.

Het gros van de inwoners waardeerde onze
belangstelling en waren gecharmeerd dat ook een
Tweede Kamerlid oprecht geïnteresseerd was in hun
wijk.

Al met al een vruchtbare middag met een ontzettend
enthousiast team VVD-ers die willen behouden wat
goed gaat maar verbeteren wat beter moet.
 

Heb je een idee voor jouw wijk? Waar wordt je in
Sittard-Geleen blij van en wat kan er beter?
Wij horen het graag.

Zaterdag 12 februari was VVD Tweede Kamerlid Silvio
Erkens op bezoek bij de Sittard-Geleense VVD om ons
te ondersteunen bij het canvassen langs de deur.

4 VVD COURANT

DE BOER OP



Cognitieve dissonantie: “de spanning die
ontstaat als waargenomen feiten of opvattingen
in strijd zijn met de eigen overtuiging of
opvatting”

Verkiezingstijd. Volgende maand is het zo ver. Je
ziet het steeds vaker en nadrukkelijk
terugkomen in welke vorm dan ook.
Lichtjestochten, artikelen op social media die
benadrukken lokale partijen te moeten
stemmen, etc. Allemaal met de onderliggende
boodschap dat alle maatregelen het land in een
economische crisis hebben geholpen (ps. lage
werkloosheid, stijgend eigen vermogen en een
grote groep florerende bedrijven zijn hiervan
tegenstrijdende tekenen). Daarnaast wordt ook
handig vergeten te vermelden dat deze
maatregelen uit nood zijn ontstaan om het
personeel in de zorg te beschermen van
overladen ziekenhuisbedden. Je (meestal
oudere) familie, vriend of kennis heeft hierdoor
de mogelijkheid gehad om alsnog de
noodzakelijke hulp te krijgen. 

Oh shit! The economy. Een ongezouten sneer
naar de afgelopen 2 jaar. En ja, ik ben ervan
bewust dat ook veel sectoren niet hebben
gefloreerd tijdens de nu grotendeels
opgeschorte maatregelen. Het kabinet heeft
geholpen waar mogelijk en mogelijk zelfs niet
genoeg. Achteraf had het wellicht allemaal wat
eerder open gekund nu is gebleken dat de
Omicron variant wèl besmettelijker was máár bij
lange na niet zo gevaarlijk als de Delta variant.
Maar ja… achteraf, achteraf had ik 10 jaar geleden
Bitcoin moeten kopen à 10 cent. Onder andere
de horeca en cultuursector heeft flink moeten
indammen en heeft creatief moeten zijn om het
hoofd boven water te houden. Maar… we kunnen
weer open, soms helaas met een lege
spaarrekening maar wel gezond en daar gaat
het uiteindelijk toch om.

Frank van der Venne is de 
nummer vijf op de lijst en 
tevens redacteur van de 
VVD Courant  

Scan met je telefoon de QR-code
om  het artikel op de site van VVD

Sittard-Geleen te lezen. 
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Werkbezoek
Brightland
Campus opent
ogen
Volop kansen voor kruisbestuivingen tussen de gemeente én Brightlands ChemelotVolop kansen voor kruisbestuivingen tussen de gemeente én Brightlands Chemelot
Campus. Dat is de uitkomst van een eerste bezoek aan de plek waar onderwijs,Campus. Dat is de uitkomst van een eerste bezoek aan de plek waar onderwijs,
onderzoek en bedrijfsleven samenkomen. Storm Eunice was op vrijdag 18 maartonderzoek en bedrijfsleven samenkomen. Storm Eunice was op vrijdag 18 maart
2022 niet sterk genoeg om een goede kennismaking in de weg te zitten.2022 niet sterk genoeg om een goede kennismaking in de weg te zitten.  

Maar eerst even over Brightlands Chemelot
Campus. Dat is toch dat terrein waar allerlei
industriële dingen rond ‘chemie’
gebeuren? Waar onder meer DSM lange
tijd huishield en sinds jaar en dag ook
partijen als ‘Intertjak’ (Intertec, red.) kantoor
houden? 

Dat ligt allemaal net even anders, zo blijkt
uit het inleidende verhaal van Maurice
Lambriex, werkzaam op de Campus,
‘Brightlands Campus is een afgescheiden
deel dat op dat terrein ligt. Waar
bedrijfsleven, onderzoek en onderwijs
samenkomen om daadwerkelijk te werken
aan vraagstukken die uit het bedrijfsleven
komen’.

In vogelvlucht neemt Lambriex het VVD-
team mee door de geschiedenis van de
Campus en worden er diverse voorbeelden
- waaronder productie met plastic - van
activiteiten benoemd. Gaandeweg krijgt
het team een goed beeld en ziet ze ook
punten waar misschien wel samengewerkt
kan worden.

Interessant wordt het als er op het punt
gekomen is ‘hoe het voor nieuwe - en
internationale - studenten aantrekkelijker
gemaakt kan worden’. Lambriex wijst het
VVD-team erop dat ‘de focus beter kan
liggen op zij die al in deze gemeente
wonen’: ‘waarom focus je je niet op de
mensen die al in jullie gemeente wonen’,
zo adviseert de zegsman van Brightlands
Campus.

En daar ligt de uitdaging voor het VVD-
team. Die internationale studenten
waarover gesproken werd, mogen dan al
elders een leven hebben, maar er zijn volop
mogelijkheden ze naar de gemeente te
trekken, door onder meer goede
faciliteiten en bereikbaarheid. 



BEN BREUER
Leeftijd: 62

Werk: Ik werk met veel plezier als
concierge op een basisschool
Hobby's: ik wandel graag, daarnaast train
ik politiehonden en houd ik van fietsen
en muziek

Woonwijk of dorpskern waar ik vandaan
kom: Grevenbicht

Favoriete plek in onze gemeente: ik kom
graag bij de oevers langs de Maas.

Mijn favoriete 046-punt is: Eigenlijk zijn
het er twee die mijn favorieten zijn. Om
precies te zijn: 1.2, waar we de wijk groen
en leefbaar houden. Daarnaast vind ik
punt 3.3 belangrijk, namelijk waar
onderwijs een gelijke start biedt.

Hierom wil ik de gemeenteraad in: ik ben
ervan overtuigd dat Sittard-Geleen nog
mooier kan zijn met meer kansen voor
iedereen in onze mooie gemeente: denk
hierbij aan onze inwoners, ondernemers
en onze prachtige natuur. 
Natuurlijk kun je op je stoel blijven zitten
en mopperen.  Maar je kunt je óók ermee
bemoeien. Ik kies voor dat laatste.
Daarom ben ik politiek actief geworden.

Verenigingen waar ik actief ben:
Hondenvereniging Diro Dilsen

Leeftijd: 56

Werk: Allround
communicatiemedewerker bij Envida in
Maastricht (ouderenzorg) en zelfstandige
onder de naam 'De Tekstproducent'.

Hobby's: Voetbal, hardlopen, muziek c.q.
festivals,  terrasje pikken, uit eten,
tuinieren

Woonwijk of dorpskern waar ik vandaan
kom: Geboren en getogen in Grevenbicht
waar ik nog steeds woon

Favoriete plek in onze gemeente: Mijn
favoriete plek in onze gemeente strekt
zich over een groot gebied: de oevers
langs de Maas vanaf Grevenbicht tot
voorbij Obbicht.

Mijn favoriete 046-punt is: Een einde
maken aan het wij-en-zij gevoel. Dat
overheerst nog steeds en uit zich op
verschillende manieren. We moeten veel
meer ‘wij’ worden.

Hierom wil ik de gemeenteraad in: Ik stel
mij verkiesbaar omdat ik me sterk wil
maken voor goede en heldere
communicatie tussen de politiek en de
inwoners. Verder vind ik het belangrijk
dat grote werkgevers als VDL Nedar de
ruimte krijgen om banen voor deze regio
te behouden. Dit mag echter niet ten
koste gaan van de leefbaarheid, dus
compensatie met groen is absoluut van
groot belang. 

HELMI VAN NUIL DANIEL HOVEN

VRAGEN AAN...
In de serie "Vragen Aan" stellen de kandidaten van de lijst in Sittard-Geleen zich voor. Met vandaag Ben Breuer, Helmi van Nuil,
Daniel Hoven, Marieke Russel, Roy Jacobs, Guido Peeters, Milou Diederen. Deze profielen zijn ook terug te vinden op onze
website. 

Leeftijd: 17 Jaar

Opleiding: Juridische Administratief
dienstverlener Niveau 4 bij het Vista
college.

Hobby’s: Scouting, lezen, films kijken en
net als elke jongen gamen. 

Stad: Geleen 

Favoriete plek in onze gemeente: Het
Danikersbos en mijn huis natuurlijk.

Hierom wil ik de gemeenteraad in: Ik
heb altijd interesse in de politiek gehad
sinds het begin van de middelbare
school. 
Ik zou graag mee willen beslissen over
de toekomst van onze gemeente, want
de toekomst van Sittard-Geleen kan
beter zijn en een nieuw jong gezicht
gebruiken voor onze gemeente, want
Sittard-Geleen kan beter zijn. Zoals
meer woningen maken voor de
jongeren in onze gemeente en het hele
land en de gemeente aantrekkelijk
maken voor werkgevers en werknemers
en natuurlijk een klimaat vriendelijker
Sittard-Geleen, zodat we klaar zijn voor
de toekomst
Ik zou graag in de toekomst een Sittard-
Geleen zien dat veilig is,
klimaatvriendelijk is en natuurlijk een
Sittard-Geleen dat groeit en bloeit in de
toekomst.

Verenigingen waar ik actief ben:
Scouting
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MARIEKE RUSSEL
Leeftijd: 61 jaar

Werk: Kunstenares, voormalig ballerina
en lerares op balletschool

Woonwijk of dorpskern waar ik vandaan
kom: Schipperskerk
Favoriete plek in onze gemeente:
Grevenbicht en omgeving

Hobby's: goudsmid maar ook dieren, 
 schaken, voor mensen zorgen
(bijvoorbeeld met feestdagen uit te
nodigen en daar een gezellige dag te
verzorgen), als voorzitter van ST MEG in
Sittard /Geleen tentoonstellingen te
organiseren en als bestuurslid kunstfiets
route jaarlijks mooie tentoonstellingen te
organiseren samen met de Belgische
collegas

Hierom wil ik de gemeenteraad in: Mijn
ambitie is bij de VVD is Welzijn en Dier en
inzet voor cultuur.

Verenigingen waar ik actief ben:
Beschermvrouwe van Mandoline Orkest
de Strings in Stein, Kapel Eige Wies in
Schipperskerk, voorzitter van schaakclub
De Raadsheer, voorzitter van MEG
Sittard-Geleen en gastvrouw van
Consortium Grens Maas.

Bijzonder weetje: Marieke is een tijdje
geleden lid in de orde van Oranje Nassau

ROY JACOBS

MILOU DIEDEREN

GUIDO PEETERS
Woonwijk of dorpskern waar ik vandaan
kom: Grevenbicht

Werk: onderzoek jurist

Hobby's: regionale historie en cultuur,
oorlogsgeschiedenis, schietsport en
reizen

Favoriete plek in onze gemeente: de
oude watermolen in Grevenbicht

Mijn favoriete 046-punt is: 5.1 waar het
belang van inwoners voorop stat. Dit is
alomvattend waarbij het welzijn van onze
inwoners voorop staat.

Hierom wil ik de gemeenteraad in: de
gemeente Sittard-Geleen en al haar
stadsdelen, dorpen enkernen hebben
allemaal een eigen identiteit. Dat belang
mag niet uit het oog verloren worden en
daarmoet correct en verstandig mee
omgegaan worden. Waarbij mens,
cultuur, woongenot en veiligheid in een
goede verhouding tot elkaar staan.
Daarvoor zet ik me nu al als bestuurder
van de Dorpsraad Grevenbicht
Papenhoven Schipperskerk in en wil dit
graag uitbreiden middels inzet in de
Gemeenteraad.

Verenigingen waar ik actief ben:
Dorpsraad Grevenbicht Papenhoven
Schipperskerk, Heemkundevereniging
Bicht, NVBMB (het Nederlandse
vereniging ter bestudering munitie en
ballistiek), verzamelvereniging Anarma.

Woonwijk of dorpskern waar ik vandaan
kom: Sittard (kollenberg park Leyenbroek)

Werk: opleiding tot politie agent 

Hobby's: skiën, fitness en gezellige
avonden met vrienden 

Favoriete plek in onze gemeente:
stadspark van Sittard 

Mijn favoriete 046-punt is: 2.2 Waar de
stad bruist en bezoekers van buiten
aantrekt. Onze lokale ondernemers werken
iedere dag hard aan een levendige en
aantrekkelijke winkelstraat. Door in
leegstaande gebouwen wonen, werken,
detailhandel en horeca te vermengen,
creëren we een bloeiende lokale economie.
Een stad komt pas echt tot leven als de
binnenstad bruist. Met een veilig en
aantrekkelijk centrum, trekken we
bezoekers aan van buiten en zorgen we
voor een prettige stad, die klaar is voor de
toekomst

Hierom wil ik de gemeenteraad in: ik wil
graag de gemeenteraad in om ervoor te
zorgen dat coalitie en oppositie meer gaat
samenwerken zodat de beste plannen en
ideeën doorgang krijgen. Ik wil er ook zorg
voor dragen dat we als gemeente
verstandige keuzes maken voor de
toekomst en waar we zuinig zijn met ons
geld waardoor we voor al onze inwoners de
lokale lasten niet alleen percentueel %
kunnen verlagen maar ook daadwerkelijk
met harde euro’s €. 

Woonwijk of dorpskern waar ik vandaan kom: Sittard
(kollenberg Park leyenbroek)

Werk: kinder- en jeugdpsycholoog 

Hobby's: Pilates, skiën en creatief bezig zijn. 

Favoriete plek in onze gemeente: stadspark van
Sittard

Mijn favoriete 046-punt is: 1.2 Waar we de wijk groen
en leefbaar houden We wonen allemaal graag in een
wijk waar we ons thuis voelen. Een wijk die groen,
schoon en veilig is. Waar buren met elkaar een
bijdrage leveren aan het onderhoud van de straat,
maar ook het schoonhouden van de eigen tuin, balkon
en straat. De gemeente stimuleert dat de wijk en buurt
schoon blijven. Steeds meer hebben we oog voor
verduurzaming van de omgeving en ruimte bieden
aan de natuur.

Hierom wil ik de gemeenteraad in: Met mijn
ervaring in zorg (jeugdzorg,
gehandicaptenzorg) en in het onderwijs heb ik
gezien hoe de mensen op de werkvloer zich
met veel passie en ambitie inzetten voor die
kinderen, jeugdigen en mensen met een
afstand tot de maatschappij, maar ook waar
de gaten zijn en waar kansen blijven liggen. Ik
zou de gemeenteraad in willen om die kansen
te kunnen grijpen als gemeente om zo
onderwijs en zorg duurzamer te maken, te
verrijken en nog mooier te maken voor de
medewerkers en de jeudigen of zorgafnemers.
Sittard verrijken als duurzamer, integratieve
stad waar oog voor zorg en onderwijs
samenkomt met ondernemerschap, cultuur
en duurzaamheid.



𝗟𝗼𝗸𝗮𝗮𝗹 𝗲𝗺𝗺𝗲𝗻 𝘃 . 𝗹𝗮𝗻𝗱𝗲𝗹𝗶𝗷𝗸 𝗲𝗺𝗺𝗲𝗻

Lokaal stemmen is iets anders dan landelijk stemmen. Waar het landelijk gaat
over grote thema’s als corona, klimaat en terrorisme, beslist de gemeenteraad

over heel concrete dingen in jouw eigen buurt. Bijvoorbeeld veiligheid op de weg
en een groene leefomgeving.

 

𝗟𝗮𝗻𝗱𝗲𝗹𝗶𝗷𝗸𝗲 𝗽𝗮𝗿 𝗶𝗷𝗲𝗻

Soms denken mensen dat alleen lokale partijen het beste voor hebben met hun
woonplaats. Dat is niet zo: de kandidaten die voor landelijke partijen zoals de VVD
op de lijst voor de gemeenteraadsverkiezingen staan, zijn net zo goed betrokken
inwoners. Het zijn dus in zekere zin jouw buren, die precies weten wat er in jouw

buurt speelt.
 

𝗟𝗼𝗸𝗮𝗮𝗹 𝗯𝗲 𝗿𝗼𝗸𝗸𝗲𝗻, 𝗹𝗮𝗻𝗱𝗲𝗹𝗶𝗷𝗸 𝗻𝗲 𝘄𝗲𝗿𝗸

Sterker nog: een landelijke partij als de VVD heeft een belangrijk voordeel ten
opzichte van lokale partijen. Als de gemeente een probleem zelf niet kan oplossen,
is er soms hulp van de provincie of de landelijke regering nodig. Dan helpt het dat

jouw VVD-gemeenteraadslid een groot netwerk heeft en snel de juiste mensen
kan bellen. Zo heb je het beste van twee werelden: lokaal betrokken

gemeenteraadsleden met landelijke contacten.
 

Sittard-Geleen blijft goed, wordt beter!
 
 
 
 
 
 

VVD bundelt lokale kracht met
landelijk netwerk
DE VOORDELEN VAN STEMMEN OP EEN LANDELIJKE PARTIJ

De gemeenteraadsverkiezingen komen eraan: in maart mag je weer stemmen. Misschien weet je al voor welke politieke
partij je kiest, maar misschien twijfel je nog. Twijfel je bijvoorbeeld tussen VVD en een lokale partij in jouw woonplaats? Wij
zetten graag wat verschillen op een rij: VVD vs. lokale partijen.

GOED OM TE WETEN
 

COLOFON
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